
          
 

BARANDIKA: “CREO ESTAR APROVECHANDO MIS 
OPCIONES” 

Otra de las jóvenes estrellas del JAWT 2017 es Xabi Barandika. El de Gernika está 
dando ‘el callo’ en cualquiera de las canchas que pisa y, junto a Ekhi, se enfrenta 
quizá este próximo sábado al encuentro más importante de ‘su’ verano, la final del 
Grand Slam de Gernika.  

JAWT: ¿El JAWT 2017 crees que es el de tu confirmación? 
BARANDIKA: No sé, es mi segundo año tomando parte en el circuito y espero que no sea el 
último. Estoy con muchas ganas y cada vez haciéndolo mejor creo. 
 
JAWT: ¿Te veías en condiciones o con esperanzas de dar las sorpresas que has dado? 
BARANDIKA: No sé si la palabra en realidad es esperanza. Lo que si tenía claro que tenía 
ganas de hacerlo bien. He vuelto de Dania con muchas ganas y eso creo que se nota en la 
cancha. 
 
JAWT: Este sábado, la gran final de Gernika, en casa. ¿Qué debéis hacer para 
redondear vuestra competición? 
BARANDIKA: Para redondear lo que debemos hacer es ganar pero la final será muy 
complicada. Tenemos unos rivales muy duros. Deberemos jugar tan bien o mejor que en 
los dos partidos anteriores. 
 
JAWT: Es tu segunda final en el JAWT pues jugaste en Lekeitio el domingo pasado. El 
perder allí, una pena,…. 
BARANDIKA: Sí, verdaderamente fue una pena pues estuvimos muy cerca de vencer. En el 
último set de desempate cometimos un par de errores que nos imposibilitaron alzarnos 
con el triunfo. En un set tan corto no se puede fallar pelotas claras. También se me rompió 
la cesta y en el segundo set no jugué al 100% pero no es excusa. Zulaika y López ganaron y 
no queda más que felicitarles. 

JAWT: ¿Crees que algunos jóvenes estáis ya ensombreciendo a las máximas figuras? 
BARANDIKA: Pienso que estamos aprovechando nuestras opciones. Personalmente no 
pienso en lo otro. Siempre salgo a hacer lo mejor posible y punto. Las cosas están saliendo 
y espero seguir en la misma línea. 

JAWT: ¿Qué tal te arreglas con Ekhi? 
BARANDIKA: Juego muy a gusto con él. Nos comunicamos muy bien en la cancha, creo que 
es un factor muy importante. Lo de Ekhi tiene un mérito impresionante pues en su primer 
año JAWT está jugando unos partidos sensacionales. 

 
 
 
 
 
 

 



          
 

BARANDIKA: “AUKERAK APROBETXATZEN NABIL” 

2017.eko JAWTean maila zoragarria ematen ari den beste gazteetako bat Xabi 
Barandika da. Gernikako aurrelariak joku bikaina erakutsi du joan den kantxa 
bakoitzean eta labunbat honetan, Ekhi kide duela, berarentzat garrantzitsuena izan 
daitekeen zirkuituko partidua jokatuko du, Gernika-ko Grand Slam-eko FINALA.  

JAWT: 2017.eko JAWT hau zure konfirmazioa al da? 
BARANDIKA: Ez dakit zer esan. Argi daukadana da nire bigarren urtea dela eta azkena ez 
izatea nahiko nukeela. Gogo askorekin nabil eta denbora pasatu ahala gauzak hobeto 
egiten nire ustez. 
 
JAWT: Ba al zeneukan emaniko ezustekoak emateko esperantzarik? 
BARANDIKA: Ez dakit esperantza den hitz egokia. Nik argi neukan gauzak ondo egiteko 
gogoa neukala. Dania-tik gogotsu bueltatu naiz eta uste dut hori kantxan igarri egiten dela. 
 
JAWT: Larunbatean, etxean, final nagusia. Zer egin behar da lehiaketa borobiltzeko? 
BARANDIKA: Irabazi, je. Irabaztea lehiaketa borobiltzea izango litzateke baina oso zaila 
dela badakit. Aurkari gogorrak ditugu aurrez aurre. Aurreko bi partiduetan lez edo orduan 
baino hobeto jokatu beharko dugu aukera izateko. 
 
JAWT: JAWT  zirkuituko zure bigarren finala da jada, Lekeition jokatu bait zenuen. 
Han galtzea pena izan zen,… 
BARANDIKA: Bai. Lekeition galtzea pena handia izan zen, batez ere irabaztea ere oso 
hurbil izan genuelako. Azken jokuan egin ezin daitezkeen pare bat hutsegite izan genituen 
eta joku hain laburrean horrek ez du barkatzen. 5era ezin da ezer hutsegin. Zesta ere 
apurtu zitzaidan eta bigarren jokuan ez nuen 100% jokatu baina ez da aitxakia. Beraiek 
irabazi zuten. Zulaika eta Lopez-i zoriontzea besterik ez da geratzen. 

JAWT: Jada izar nagusienei itzal egiten ari zaretenaren sentsaziorik baduzu? 
BARANDIKA: Ez dut horretan pentsatze. Nire aukerak aprobetxatzen saiatzen naiz. Beti 
ahalik eta ondoen jokatzen saiatzen naiz, horretara ateratzen naiz kantxara eta listo. 
Gauzak ateratzen ari dira eta bide beretik jarraitzea da nire helburua. 

JAWT: Ekhi-rekin gustora? 
BARANDIKA: Bai, oso gustora jokatzen dut berarekin. Kantxan ondo elkar ulertzen dugu 
eta hori oso garrantzitsua da. Bereak gainera meritu itzela dauka. Bere lehen urtean, joku 
ikaragarria  erakusten ari da.  


